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Protokoll fört vid sammanträde 2012-06-27 

Plats och tid för sammanträde: Miljökontoret, Orsa 
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Närvarande: Hans Sternbro, ordförande 

  Carl-Erik Wohlmer, Hörselskadades riksförbund 

  Inga-Lill Loman, SPF 

Marie Olsson, KS 

  Bror Dimberg, socialnämnden 

  Ellen Gunnars, SPF 

  Bitte Nohrin Jernberg, Landstinget 

  Hjördis Nyström, Hjärt- och lungsjukas förening 

  Aina Lindbladh, Diabetesföreningen 

  

 

Frånvarande: Anne-Marie Fröjdh, socialnämnden 

  Ann Jönefors, PRO 

  Eva Holm, PRO 

 

Övriga närvarande: Christin Elofsson-Arons, socialchef 

Johan Hult, ekonomichef 

Nils-Göran Johansson, Bo bra på äldre dar 

   

 

Justerare:  Aina Lindbladh 

 

 

Underskrifter: ……………………………………. 

  Åsa Lundin, sekreterare 

 

 

  …………………………………….. 

  Hans Sternbro, ordförande 

 

 

  …………………………………….. 

  Aina Lindbladh 

 

 

 



ORSA KOMMUN 

Kommunala Handikapp- och Pensionärsrådet 

§1. Val av justerare 

 

Aina Lindbladh utses till justerare. 

 

§ 2. Föregående protokoll  

 

Ordförande går igenom föregående protokoll från 2012-04- 03. 

Christin informerar om LOV. Vi har ansökt om pengar och fått beviljat 380 tkr. 

Utredningen fortsätter.   

 

Frågan om hörseltolk/hörselslinga till mötena uppkommer. Finns det behov? Vi 

jobbar vidare med frågan.  

 

Patientsäkerhetsberättelsen. Fall/frakturer har ökat 2011. Angående 

läkemedelshantering uppger Ellen att inom landstinget finns farmaceuter att 

nyttja. Vi bjuder in MAS, Erica Jacksson och verksamhetschef,  Christina 

Carlström till nästa möte.   

 

§ 3. Samtal om kommunens – socialtjänstens ekonomi. 

Inbjuden är ekonomichef Johan Hult. 

 

Johan visar oss demografisk statistik om Orsas befolkning och hur den förändras 

samt hur våra skattemedel fördelas på våra verksamheter. Johan visar även 

socialnämndens budget och utfall samt ramar för 2013. Orsa kommun kommer 

att få tillbaka pengar från AFA, pga. minskade sjukskrivningar totalt i landet.  

  

§ 4. Information om socialstyrelsens värdegrundsmaterial 

 

Christin informerar om arbetet med den nationella värdegrunden. 

Verksamheterna har informerats om informationsfoldern från Socialstyrelsen. 

Broschyren från socialstyrelsen bifogas till rådets medlemmar  

  

§ 5. Kallelse och information om inspektion 

 

Socialstyrelsen ska göra inspektion inom hemtjänsten, hemsjukvården och 

landstinget under hösten 2012.  

  

§ 6. Angående personaltäthet Lillåhem - Orsagården 

 

Enhetscheferna har gjort en skrivelse angående personaltätheten på Orsagården 

och Lillåhem. Beslut från Au/Sn om grundbemanning på gårdarna finns sedan 

tidigare. Idag ligger snittet högre på avdelningarna. På grund av heltidsavtalet är 
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det svårigheter  att få ut personalen på vakanta arbetspass. Ett årsarbetstidsavtal 

är nödvändigt.   

 

Christin informerar om socialstyrelsens bestämmelser för 2013. Behoven ska 

styra bemanningen och det innebär att man måste arbeta utifrån en detaljerad 

och tydlig genomförandeplan.  

 

§ 7. Folkhälsorådets årsredovisning 2011 

- sju landmärken för hälsa och hållbar utveckling 

 

Folkhälsorådets arbete ska ingå i kommunens mål och är en del av arbetet med 

barn – och ungdomars hälsa.  

 

§ 8. Sjukresor i Dalarna. Reviderad 11-10-01 

 

Hans delar ut information.  

  

§ 9. Dagens samhälle/nummer 15 / 2012   

 

Hans informerar om senaste numret av tidningen som innehåller intressanta 

artiklar om äldrevården. Vi beställer ett ex. till varje medlem i rådet och tar upp 

innehållet på nästa möte.  

  

§ 10. Information från kommunstyrelsen  

 

 Kommunens fastighetsbolag Orsa lokaler AB ser över tomma lokaler som 

kostar pengar. Påvisar ett stort underskott i dagsläget.  

 

 Kostchef  Ewa Tärnblom Eriksson bjuds in till nästa möte för information.  

 

 Översiktsplan och kommunala utvecklingsplanen ska påbörjas i höst.  

 

 Centrumutvecklingen,  beslut från Region Dalarna på 5 miljoner kronor 

samt 10 miljoner kronor till Grönklittsvägen. Socialnämnden kommer att 

bli inkopplade i detta arbete när det gäller tillgänglighet etc.  

 

 Försäljning av Skeer diskuteras och i nuläget finns en potentiell köpare.  

 

§ 11. Information från socialnämnden 

 

 Christin informerar om att Resurscentrum har haft invigning. Rekrytering 

av en coach pågår. Resurscentrum har fått bidrag från ESF och man 
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rekryterar nu två (1,5 tjänst) handledare.  

 

 Ekonomi: Hans informerar om att socialnämndens prognos visar på ett 

underskott på - 1,6 miljoner kronor vid årets slut.  

 

 Dagverksamheten Lyktan på Lillåhem är från den 4 juni en öppen 

dagverksamhet och har haft invigning.  

 

 Linda Gref slutar sin anställning i Orsa kommun.  

 

 Margareta Lundberg Axelsson är nyrekryterad enhetschef för 

hemtjänsten. Annelie Gatu är nyrekryterad enhetschef för särskilda 

omsorgen.  

 

 Hans betonar informationsvärdet i kommunens årsredovisning 2011.  

 

 Beslut om hemsjukvård tas på KF i september.  

 

§ 12. Övriga frågor 

 

Nils-Göran Johansson arbetar i projektet  Bo bra på äldre dar och visar oss en 

nulägesbild av Orsa kommuns boenden för äldre och statistik kring detta. 

Projektet fortgår och en slutrapport ska redovisas nästa år.  

 

Hjördis informerar om gatupratare: Det finns inga beslut om gatupratare i Orsa 

enligt handläggare i Mora. Tillstånd ansöks hos Polisen. Marie tar frågan vidare.  

 

Bitte informerar om, brist på sjuksköterskor inom landstinget.   

Konferens angående Förebyggande folkhälsa inställd.   

Patientrådet: Flera intresserade. Bitte blir tillfällig ordförande i starten 2012.  

Vårdcentralen i Orsa är bäst i hela dalarna gällande tillgänglighet. Många väljer 

Orsa VC genom vårdvalet.  

 

Hälsoveckan september har ett fullspäckat program med ca 140 arrangörer.  

 

Ellen Gunnars informerar om att den 10 september kommer ”Trafikskadefri 

pensionär” hit. Förslag PRO-lokalen.  

 

§ 13. Mötet avslutas 

 

 


